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Spørgsmål nr. 474 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg: 

 

”I forlængelse af REU alm. del - svar på spørgsmål 183, bedes 

ministeren gøre rede for status på arbejdet i "Arbejdsgruppen 

om udvælgelse af lægdommere" og herunder oplyse, hvorfor 

arbejdsgruppen ikke som tidligere oplyst har afsluttet sit arbej-

de i første halvdel af 2014.” 

 

Svar: 

 

Som oplyst i Justitsministeriets besvarelse af 11. december 2014 af 

spørgsmål nr. 183 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg, er der nedsat en 

arbejdsgruppe under Justitsministeriet om udvælgelsen af lægdommere, 

som bl.a. overvejer, om der er behov for at gøre hvervet som lægdommer 

mere attraktivt, herunder om de nuværende ydelser til lægdommere er pas-

sende. I besvarelsen blev det oplyst, at arbejdsgruppen var ved at afslutte 

sit arbejde. 

 

Arbejdsgruppen er på nuværende tidspunkt fortsat ved at afslutte sit arbej-

de. 

 

Når resultatet af arbejdsgruppens overvejelser foreligger, vil det blive 

sendt til Retsudvalget. 

 

 

 

 

 

 

 


